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В статье рассматриваются основные положения административно-правового регулирования межэтнических от-
ношений среди лиц, осужденных по решению суда к лишению свободы. Проводится анализ действующего законода-
тельства в области исполнения наказаний в России, регулирующего профилактику, выявление и пресечение межэт-
нических конфликтов среди заключенных исправительных учреждений. Затрагиваются основные проблемы и пути 
их решения. А также уделяется внимание административно-правовым полномочиям должностных лиц органов и уч-
реждений ФСИН России исполняющих уголовные наказания в части регулирования межэтнических отношений сре-
ди осужденных.
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This article deals with the main provisions of administrative and legal regulation of interethnic relations among persons 
sentenced to imprisonment by a court decision. The analysis of the current legislation in the field of execution of sentences in 
Russia regulating the prevention, detection and suppression of interethnic conflicts among prisoners of correctional institutions 
is carried out. The main problems and ways to solve them are discussed. Attention is also paid to the administrative and legal 
powers of officials of bodies and institutions of the Federal penitentiary service of Russia executing criminal penalties in terms of 
regulating interethnic relations among convicts.
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